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P R O T O K Ó Ł Nr XVI/25 

z XVI sesji IX kadencji Rady Miejskiej  w Kolbuszowej  odbytej w dniu                   

28 maja2025 roku w budynku Miejskiego  Domu Kultury w Kolbuszowej 

przy ulicy Obrońców Pokoju 66. 

 Obrady XVI sesji Rady Miejskiej w Kolbuszowej rozpoczęto o godz.8:00. 

Sesję otworzył i prowadził  Przewodniczący Rady Miejskiej w Kolbuszowej                        

P. Jan Fryc. W sesji udział wzięło   20 radnych ( nieobecny  radny Stanisław 

Długosz) , sołtysi , przewodniczący zarządów osiedli oraz zaproszeni goście, co 

potwierdzają załączone do protokołu listy obecności. Przewodniczący Rady 

Miejskiej stwierdził prawomocność obrad XVI sesji. Porządek sesji został 

przyjęty w glosowaniu jawnym i przedstawia się następująco: 

1. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Kolbuszowej w okresie między 

sesjami. 

4. Przygotowanie jednostek gminnych do organizacji wypoczynku letniego 

dzieci i młodzieży (Miejski Dom Kultury, Miejska i Powiatowa Biblioteka 

Publiczna). 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji Strategii Rozwoju 

Ponadlokalnego dla Partnerstwa Kolbuszowskiego na lata 2022-2030. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic Astrowej i Błonie w 

Kolbuszowej. 

7. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Miasta i Gminy 

Kolbuszowa z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2024 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Kolbuszowa na 

2025r. 

9. Przedstawienie raportu o stanie gminy Kolbuszowa za 2024 rok. 

10. Debata nad raportem o stanie gminy Kolbuszowa. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Kolbuszowej wotum 

zaufania. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego gminy Kolbuszowa wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu gminy Kolbuszowa za 2024 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Kolbuszowej z tytułu wykonania budżetu gminy Kolbuszowa za 2024 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia i ustalenia stawek opłaty 

targowej na terenie Gminy Kolbuszowa. 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

przetargowym zabudowanej nieruchomości gruntowej własności Gminy 

Kolbuszowa, położonej w Hucie Przedborskiej. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

przetargowym niezabudowanej nieruchomości gruntowej własności 

Gminy Kolbuszowa, położonej w Porębach Kupieńskich. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców gminy 

Kolbuszowa dotyczącej przebudowy drogi w miejscowości Werynia 

Podlesie. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na dyrektora Szkoły 

Podstawowej Nr 1 w Kolbuszowej. 

19. Sprawy różne. 

Ad.1 

Porządek obrad XVI sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja, Julian Dragan, Jan Fryc, Katarzyna Furtak-

Draus, Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, Michał Karkut, Grażyna Maziarz, 

Dariusz Ocimek, Maria Opalińska, Piotr Panek, Rafał Przybyło, Zbigniew 

Pytlak, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, Karol Wesołowski, Tomasz 

Ząbczyk, Łukasz Zygora 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Stanisław Długosz , Józef Fryc 

Ad.2 

Protokół z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 30 kwietnia 2025 roku został 

wyłożony do wglądu radnych. Uwagi lub zmiany do protokołu należy składać                     

w punkcie sprawy różne. W przypadku  braku uwag i zastrzeżeń protokół uznaje 

się za przyjęty. 

Ad.3 

Sprawozdanie z działalności w okresie pomiędzy sesjami przedstawił Burmistrz 

Kolbuszowej P. Grzegorz Romaniuk. 
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Ad.4 

Informację na temat organizacji wypoczynku letniego dzieci i młodzieży 

przedstawili  dyrektor Miejskiego Domu Kultury w Kolbuszowej P. Wiesław 

Sitko oraz dyrektor Miejskiej i Powiatowej Biblioteki Publicznej w Kolbuszowej 

P. Paweł Michno. Informacje te stanowią pisemny załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.5 

Rada Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu  jawnym  podjęła Uchwałę                         

Nr XVI/168/25 w sprawie przyjęcia zaktualizowanej Strategii Rozwoju 

Ponadlokalnego dla Partnerstwa Kolbuszowskiego na lata 2022-2030. Przyjęcie 

aktualizacji strategii rozwoju ponadlokalnego, stanowiącej jednocześnie  strategię 

IIT jest niezwykle ważne  zarówno w kontekście zarzadzania spójnym i 

zintegrowanym rozwojem danego obszaru jak i możliwościami pozyskiwania 

środków zewnętrznych na realizację zadań ujętych w tym wieloletnim  planie 

rozwoju. Zmieniające się nowe uwarunkowania zewnętrzne, wynikające m.in. z 

kryzysu gospodarczego, celów                   i kierunków wsparcia jakie 

zaproponowała Komisja Europejska w ramach perspektywy finansowej 2021-

2027 oraz zmieniające się podejście do finansowania i współpracy z  

samorządami wynikające z polityk krajowych, wpłynęły na zmiany dokumentów 

strategicznych na wszystkich szczeblach administracji publicznej kraju, co 

determinowało konieczność aktualizacji zaplanowanych najważniejszych zadań 

do realizacji na obszarze strategicznej interwencji jakim jest Partnerstwo 

Kolbuszowskiego. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja, Julian Dragan, Grażyna Halat, Adam 

Kaczanowski, Grażyna Maziarz, Dariusz Ocimek, Maria Opalińska, Rafał 

Przybyło, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, Tomasz 

Ząbczyk, Łukasz Zygora 

 

BRAK GŁOSU (6) 

Jan Fryc, Józef Fryc, Katarzyna Furtak-Draus, Michał Karkut, Piotr Panek, 

Karol Wesołowski 
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NIEOBECNI (1) Stanisław Długosz  

 

Ad.6 

Rada Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym  podjęła Uchwałę                           

Nr XVI/169/25 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulic Astrowej i Błonie w Kolbuszowej 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja, Julian Dragan, Adam Kaczanowski, Grażyna 

Maziarz, Dariusz Ocimek, Maria Opalińska, Piotr Panek, Rafał Przybyło, 

Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, Tomasz Ząbczyk, Łukasz 

Zygora 

 

BRAK GŁOSU (6) 

Jan Fryc, Józef Fryc, Katarzyna Furtak-Draus, Grażyna Halat, Michał Karkut, 

Karol Wesołowski 

 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Długosz  

Ad.7 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy gminy Kolbuszowa                                       

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego za 2024 rok przedstawił Skarbnik P. Jacek Mroczek. 

Sprawozdanie stanowi pisemny załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.8 

Projekt uchwały w  sprawie zmian  w budżecie Gminy Kolbuszowa na 2025 rok 

przedstawił Skarbnik P. Jacek Mroczek .Projekt zakłada: zwiększenie dochodów 

o kwotę 28 321,00 zł . zwiększenie wydatków o kwotę 311 120,01 zł , 

zmniejszenie wydatków o kwotę   282 799,01 zł. Rada Miejska w Kolbuszowej 

w głosowaniu jawnym przyjęła Uchwałę Nr  XVI/170/25 w przedmiotowej 

sprawie . 
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ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja, Julian Dragan, Jan Fryc, Grażyna Halat, 

Adam Kaczanowski, Grażyna Maziarz, Dariusz Ocimek, Maria Opalińska, Piotr 

Panek, Rafał Przybyło, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, 

Karol Wesołowski, Tomasz Ząbczyk, Łukasz Zygora 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Józef Fryc 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Furtak-Draus, Michał Karkut 

 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Długosz  

 

Ad.9 

Raport o stanie  gminy Kolbuszowa przedstawił Skarbnik P. Jacek Mroczek. 

|Raport ten stanowi pisemny załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.10 

Debatę w ramach raportu o stanie gminy podjął radny P. Julian Dragan.                

Zapytał Burmistrza Kolbuszowej jak przedstawia się  sytuacja związana                           

z likwidacją szkoły podstawowej w Domatkowie .Ponadto  stwierdził ,że 

należałoby się zastanowić na  nad zasadnością  wyboru inwestycji  w związku                    

z aktualnym stanem zadłużenia Gminy. W odpowiedzi Burmistrz Kolbuszowej        

P. Grzegorz Romaniuk poinformował , że na dzień dzisiejszy  Ministerstwo 

Edukacji nie  zajęło stanowiska w tej sprawie.  

Ad.11 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Kolbuszowej wotum 

zaufania przedstawił  Skarbnik P. Jacek Mroczek. Rada Miejska w Kolbuszowej 

w głosowaniu jawnym przyjęła Uchwałę  Nr XVI/171/25. 
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ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja, Julian Dragan, Jan Fryc, Grażyna Halat, 

Adam Kaczanowski, Grażyna Maziarz, Dariusz Ocimek, Maria Opalińska, Piotr 

Panek, Rafał Przybyło, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, 

Karol Wesołowski, Tomasz Ząbczyk, Łukasz Zygora 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Józef Fryc 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Furtak-Draus, Michał Karkut 

 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Długosz  

Ad.12 

Projekt  uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminy Kolbuszowa wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Kolbuszowa za 2024 rok przedstawił Skarbnik P. Jacek Mroczek. 

Informacja o wykonaniu budżetu Gminy Kolbuszowa została przedstawiona 

przez Skarbnika w formie prezentacji multimedialnej. Rada Miejska                                    

w Kolbuszowej w glosowaniu jawnym podj20.ęła Uchwałę Nr  XVI/172/25. 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 4, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja, Julian Dragan, Jan Fryc, Grażyna Halat, 

Adam Kaczanowski, Grażyna Maziarz, Dariusz Ocimek, Maria Opalińska, Piotr 

Panek, Rafał Przybyło, Zbigniew Pytlak, Norbert Tylutki, Karol Wesołowski, 

Łukasz Zygora 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Józef Fryc 
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BRAK GŁOSU (4) 

Katarzyna Furtak-Draus, Michał Karkut, Stanisław Rumak, Tomasz Ząbczyk 

 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Długosz  

Ad.13 

Rada Miejska w Kolbuszowej po zapoznaniu się ze sprawozdaniem                                         

z wykonana budżetu Gminy za 2024 rok, sprawozdaniem finansowym Gminy 

Kolbuszowa za 2024 rok, opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej                                        

o przedłożonym przez Burmistrza Kolbuszowej sprawozdaniu rocznym                               

z  wykonania budżetu Gminy za 2024 rok, informacją o stanie mienia Gminy 

Kolbuszowa oraz stanowiskiem Komisji Rewizyjnej podjęła w glosowaniu 

jawnym  Uchwałę Nr XVI/173/25 w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Kolbuszowej z tytułu wykonania budżetu Gm9ony Kolbuszowa za 

2024 rok. 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja, Julian Dragan, Jan Fryc, Adam Kaczanowski, 

Grażyna Maziarz, Dariusz Ocimek, Maria Opalińska, Piotr Panek, Rafał 

Przybyło, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, Karol 

Wesołowski, Tomasz Ząbczyk, Łukasz Zygora 

 

BRAK GŁOSU (4) 

Józef Fryc, Katarzyna Furtak-Draus, Grażyna Halat, Michał Karkut 

 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Długosz  

 

Ad.14 

Rada Miejska w  Kolbuszowej w glosowaniu jawnym podjęła Uchwałę                            

Nr XVI/174/25 w sprawie wprowadzenia opłaty targowej na terenie Gminy 

Kolbuszowa oraz ustaliła dzienne   stawki opłaty targowej pobieranej od osób 
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fizycznych, prawnych oraz innych jednostek organizacyjnych nieposiadających 

osobowości prawnej. 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja, Jan Fryc, Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, 

Grażyna Maziarz, Dariusz Ocimek, Maria Opalińska, Piotr Panek, Zbigniew 

Pytlak, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, Karol Wesołowski, Tomasz 

Ząbczyk, Łukasz Zygora 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Julian Dragan, Józef Fryc 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Katarzyna Furtak-Draus, Michał Karkut, Rafał Przybyło 

 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Długosz  

 

Ad.15 

Rada Miejska w Kolbuszowej podjęła Uchwałę Nr XVI/175/25 w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż  w trybie przetargowym , zabudowanej 

nieruchomości gruntowej położonej w Hucie :Przedborskiej, stanowiącej 

własność Gminy Kolbuszowa oznaczonej nr ew. działki 300/2 o pow.0,2056. 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja, Julian Dragan, Jan Fryc, Józef Fryc, Grażyna 

Halat, Adam Kaczanowski, Grażyna Maziarz, Dariusz Ocimek, Maria 

Opalińska, Piotr Panek, Rafał Przybyło, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, 

Norbert Tylutki, Karol Wesołowski, Tomasz Ząbczyk, Łukasz Zygora 

 

BRAK GŁOSU (2) 
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Katarzyna Furtak-Draus, Michał Karkut 

 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Długosz  

 

Ad.16 

Rada Miejska w Kolbuszowej podjęła Uchwałę Nr XVI/176/25 w sprawie  

wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargowym , niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej położonej w Porębach Kupieńskich, stanowiącej 

własność Gminy Kolbuszowa oznaczonej nr ew. działki  457/1 o pow. 0,0247 ha. 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja, Julian Dragan, Jan Fryc, Józef Fryc, Grażyna 

Halat, Adam Kaczanowski, Grażyna Maziarz, Dariusz Ocimek, Maria 

Opalińska, Piotr Panek, Rafał Przybyło, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, 

Norbert Tylutki, Karol Wesołowski, Tomasz Ząbczyk, Łukasz Zygora 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Furtak-Draus, Michał Karkut 

 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Długosz  

 

Ad.17 

Rada Miejska w  Kolbuszowej podjęła Uchwałę Nr XVI/177/25  w sprawie 

rozpatrzenia petycji mieszkańców gminy Kolbuszowa dotyczącej przebudowy 

drogi w miejscowości Werynia Podlesie. Rada Miejska  posiłkując się  opinia 

Komisji Finansów i Gospodarki Komunalnej oraz Komisji Skarg , Wniosków                       

i Petycji uznała  , że realizacja postulatów zawartych w petycji jest niemożliwa                  

z uwagi na ograniczenia budżetowe. 

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 4, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (12) 

Tomasz Chlebek, Jan Fryc, Adam Kaczanowski, Dariusz Ocimek, Maria 

Opalińska, Piotr Panek, Rafał Przybyło, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, 

Karol Wesołowski, Tomasz Ząbczyk, Łukasz Zygora 

 

PRZECIW (3) 

Jarosław Czaja, Julian Dragan, Józef Fryc 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grażyna Maziarz 

 

BRAK GŁOSU (4) 

Katarzyna Furtak-Draus, Grażyna Halat, Michał Karkut, Zbigniew Pytlak 

 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Długosz  

Ad.18 

Rada Miejska w Kolbuszowej  w Kolbuszowej podjęła Uchwałę Nr XVI/178/25 

w sprawie rozpatrzenia skargi na dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1                                  

w Kolbuszowej. Rada Miejska w Kolbuszowej biorąc pod uwagę opinię Komisji 

Skarg , Wniosków i Petycji uznaje  wniesioną skargę na Dyrektora S{P Nr 1                       

w Kolbuszowej za bezzasadną, podzielając pogląd, że  dyrektor szkoły 

przyjmując dziecko w ciągu roku szkolnego, bez zgody drugiego rodzica nie 

naruszył procedur rekrutacyjnych a także zapisów prawa oświatowego. 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Tomasz Chlebek, Jarosław Czaja, Jan Fryc, Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, 

Grażyna Maziarz, Dariusz Ocimek, Maria Opalińska, Piotr Panek, Rafał 

Przybyło, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, Karol 

Wesołowski, Tomasz Ząbczyk, Łukasz Zygora 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Julian Dragan, Józef Fryc 

 

BRAK GŁOSU (2) 
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Katarzyna Furtak-Draus, Michał Karkut 

 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Długosz  

 

Ad. 19 

W punkcie sprawy różne zgłoszono następujące zapytania i postulaty: 

Radna P. Maria Opalińska podziękowała mieszkańcom ul. Krakowskiej oraz 

strażakom PSP w Kolbuszowej za interwencję i zabezpieczenie miejsca 

powalonego się ogrodzenia cmentarza żydowskiego przy tej ulicy. Radna 

zaapelowała o podjęcie działań zmierzających do usunięcia gruzowiska i naprawę 

ogrodzenia cmentarza.  

Odpowiedzi na ten temat udzielił Z-ca Burmistrza P. Krzysztof Wójcicki, 

wyjaśniając, że w tej sprawie Urząd podjął już kroki w celu poprawy sytuacji.  

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej odbytej 

w dniu 28 maja 2025 roku, wobec powyższego należy go uznać za przyjęty. 

Obrady XVI sesji Rady Miejskiej zakończono o godz. 11:28. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół sporządziły: E.Koczoń-Macheta, J. Mucha-Poborca  

 


